众安在线财产保险股份有限公司 附加网络责任除外条款

注册号: C00017930922021102103013

(众安在线)(备-责任保险)【2021】(附) 119号

- 第一条 本附加险合同须附加于各种责任保险(以下简称"主合同")项下。
- **第二条** 本附加险合同与主合同相抵触之处,以本附加险合同为准。本附加险合同未约定事项,以主合同为准。主合同效力终止,本附加险合同效力亦同时终止;主合同无效,本附加险合同亦无效。

凡涉及本附加险合同的约定,均应采用书面形式。

第三条 本附加险不承保由于下列原因直接或间接造成的责任:

- (一)使用、误用、盗用、滥用互联网或类似工具;
- (二) 任何数据或信息的电子传输;
- (三) 任何计算机病毒或类似问题;
- (四)使用、误用、盗用、滥用任何互联网地址、网站或类似工具;
- (五) 在网站或类似工具上发布的任何数据或信息;
- (六)任何数据丢失或对任何计算机系统的损害,包括但不限于硬件或软件(除非此类缺失或损害是由于地震、火灾、洪水或风暴造成的):
- (七)任何互联网或类似工具或者任何互联网地址、网站或类似工具的运行或故障(除非此类故障是由于地震、火灾、洪水或风暴造成的);
 - (八)任何侵犯知识产权(包括但不限于商标、版权或专利)的行为。

Zhongan Online P&C Insurance Co., Ltd. Cyber Exclusion

Article 1 This endorsement is issued as part of the main policy.

Article 2 In case of any discrepancy or contradiction between this endorsement the main policy, this endorsement shall prevail.

Except as it expressly states, this endorsement does not (1) modify any of the terms and conditions of the main policy, (2) modify the insurance period of the main policy. If the main policy is invalid, this endorsement is invalid.

Anything modifies the terms and conditions of this endorsement shall be expressed in writing.

Article 3 This endorsement does not apply to, and specially excludes losses of any kind directly or indirectly caused by arising from or consisting of, in whole or in part:

- (1) The use or misuse of the internet or similar facility
- (2) Any electronic transmission of data or other information
- (3) Any computer virus or similar problem
- (4) The use or misuse of any internet address, website or similar facility
- (5) Any data or other information posted on website or similar facility
- (6) Any loss of data or damage to any computer system, including but not limited to hardware or software (unless such loss or damage is caused by an earthquake, a fire, a flood or a storm)
- (7) The functioning or malfunctioning or the internet of similar facility, or of any internet address, website or similar facility (unless such loss or damage is caused by an earthquake, a fire, a flood, or a storm); or
- (8) Any infringement of any intellectual property rights (including but not limited to trademark, copyright or patent)